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PROTOKOLL	FÖRT	VID	NORA	BRIDGEKLUBBS	STYRELSEMÖTE	
MÅNDAG	28	NOVEMBER	2016,	IOGT-LOKALEN,	NORA	

Närvarande: Ylwa Källqvist-Liw, Bengt Johansson, Rune Olsson, Dick Andersson, Britt-
Marie Forsberg (§ 54) och Irene Håberger.  

50. Mötet öppnas  

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

51. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

52. Val av justerare  

Till justerare valdes Rune Olsson 

53. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll lades till handlingarna 

55. Inkomna skrivelser och övriga rapporter 

Klubben skänkte en penninggåva till Hjärnfonden till minne 
av Bernt-Åke Johansson. Tackkort har kommit. 

Klubben har fått en ny stödmedlem: 
Inga Byström, nyinflyttad från Backe. 

Eva Plate är godkänd som tävlingsledare, steg 1-nivå. 

På Höstfesten bjöds alla på spelavgift, drink, snittar, mat och 
vin. Ett stort tack till Allan Öberg som satte stämning för festen 
med sin allsång och till KG Larsson och Jörgen Pihl som bjöd 
på sitt kunnande som tävlingsspelare. Festkommittén Berit 
Johnsson och Anne-Marie Thell inte att förglömma. 

56. Tävlingsstatuter 

Tävlingsstatuterna är korrigerade med de synpunkter som 
framfördes på förra mötet. Styrelsens ledamöter går igenom 
det nya förslaget i lugn och ro och lämna synpunkter till Irene. 
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57. IOGT-lokalen, tillgång och avtal 

Ylwa har undertecknat det nya avtalet. Det är 3 månaders 
uppsägningstid för både måndagar och onsdagar. Ons-
dagar är bokade under höst-, vinter- och vårmånader. Den 
avtalade hyran är 2 600 kr för den perioden. För maj – augusti 
är hyran oförändrat 1 300 kr. Det var en höjning av hyran avi-
serad men den kunde förhandlas bort. Därutöver har vi gratis 
tillgång till lokalen två helgdagar på våren och två på hösten 
samt någon enstaka kväll där det kan spelas lagspel. OBS 
dessa helgdagar respektive kvällar måste bokas.  

58. Inköp av tidur 

Det finns en klocka som fungerar. När det är problem någon 
kväll så kan den användas. Och blir det många förseningar 
vid ett och samma bord så bör det åtgärdas. 

59. Påskfest med utbildning 

Med förhoppning om att KG Larsson och Jörgen Phil kan fort-
sätta där de slutade och att festkommittén (eller någon an-
nan) har möjlighet föreslår styrelsen att det anordnas en vår/-
påskfest.  

60. Spelavgift onsdagar 

Det är ganska få spelare som kommer och det går inte att 
göra tävlingar på 2 bord har vi konstaterat. Flera av delta-
garna har varit positiva och tyckt att det varit lärorikt. Vi har 
haft en avgift på 40 kr för spel inklusive kaffe/te och smörgås. 

Styrelsen beslutar att avgiften på 40 kr står fast. 

61. Minnesspel 

Vi har Kalles minne på hösten. Många nya spelare vet inte 
vem han var men han gjorde mycket för klubben. Vi fortsät-
ter tillsvidare att spela Kalles minne.  

Styrelsen beslutade att vi under våren spelar Elisabeths 
minne. Med början 2017 och tillsvidare. Kalles minne är en 
partävling, Elisabeths minne kan vara en individuell tävling.  

62. Servering, utrustning, inköp mm  

Vi ska försöka få tag på en bättre begagnad kyl och frys som 
vi kan ha i kontorsrummet. Dick och Ylwa undersöker. Ylwa 
ska också ordna ett skåp där vi kan ha vår köksutrustning. 
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63. Övriga frågor 

Dick föreslog att det ska anordnas 4-mannatävlingar på 
klubbnivå någon gång då och då. Lämpligen en gång på 
våren och en gång på hösten. Styrelsen var positiv till försla-
get. Dick med flera ska undersöka förutsättningarna för lag-
tävling på klubbnivå. Frågan diskuteras på nästa möte. 

Bridgeförbundet uppmanar alla klubbar att ha en tävlingsjury 
som kan avgöra överklagade domslut på klubbnivå. Styrelsen 
föreslog följande: Mats Öberg, Eva Plate och Dick Andersson. 
Eva och Mats ska tillfrågas.  

54. Ekonomi 

Bankkonto: 45 026,67 kr, Handkassan: 1 100 kr,  
Ruterkonto: 1 687 kr. Inkomster från köket som redovisats till 
kassören: 1 500 kr. I kökets handkassa finn 455 kr. 

Höstfestens ekonomiska resultat: - 1 809 kr.  

Kostnader  Inkomster  
Mat och vin 2 870  Vin 560 
Lokalhyra  350  Tipstävling 950 
Föredragshållare  100    
Summa 3 329  1 510 
 
64. Nästa möte 

Nästa möte planerades till 6 februari. Kan eventuellt ändras. Britt-
Marie får sitt schema i mitten av januari.  

65. Mötet avslutas  

Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

Irene Håberger  Ylwa Källqvist-Liw Rune Olsson 
Sekreterare   Ordförande  Justerare 


